
 

Santa Pola, Spanien 2024-01-27 

 

Till årsmötet för Sydsvenska bouleförbundet. 

 

Valberedning startade sitt arbete redan i oktober 2023 med att tillfråga de förtroende valda som står 

på tur för ev. omval om de kunde tänka sig en fortsättning eller ej. Tidigt stod det klart att två 

personer ville avsäga sig omval och att en person kunde tänka sig ställa sin plats till förfogande om det 

gynnade en bättre balans mellan könen i styrelsen. Senaste mandat perioden har endast en kvinna 

funnits i styrelsen. Enligt RF och SSBF´s stadgar är det för svag representation av det ena könet.  

Valberedningen har tillfrågat flera personer, nästa uteslutande kvinnliga sådana, om att ingå i 

styrelsen men fått nej av olika orsaker. Distriktets klubbar har också fått möjlighet att nominera och 

förslå personer till valberedningen men inte ett enda förslag har kommit in skriftligt. Dock några 

muntliga.  

Det visar kanske lite på hur svårt det kan vara att vaska fram personer till att jobba ideellt.  

En annan sak som kanske ställt det hela lite på en spets är att klubbtillhörigheten i styrelsen har fram 

till årsskiftet varit väldigt blandad. Efter att HBK valt att pausa sin verksamhet valde många av deras 

licensierade spelare att gå över till Helsingborgs Petanque, HLS.  

Ett av de namn valberedningen hade att jobba med tackade nej eftersom det redan fanns tre 

medlemmar från HLS i styrelsen och att en fjärde blir för många. Ingen skugga ska falla över HLS för 

detta men de faktiska omständigheterna avgjorde. Valberedningen är benägen att hålla med om att 

en bred klubbrepresentation är att föredra.  

Till slut så har vi fått ihop allt utom en plats till styrelsen. Om inte frågan löser sig innan årsmötet så 

blir det upp till deltagande klubbar att vaska fram ett namn, och då allra helst ett kvinnligt sådant.  

 

 

Valberedningen för Sydsvenska Bouleförbundet 
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